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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2012. november 8-i üléséről. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kincses László, képviselő 
 Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 3 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. Borsos László képviselő úr és Fekete László bizottsági tag munkahelyi 
elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen. 
Kérem, szavazzunk a meghívó szerinti napirendi pontokról, a szavazás eredménye 3 igen 
szavazat. 
 
Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés a Püspökladányi Általános Iskola és Speciális Szakiskola, Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény, Pedagógiai Szakszolgálat részére nyújtandó 
önkormányzati többlettámogatásra 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

2.) Előterjesztés pénzbeli és természetbeni szociális ellátások kiadási előirányzatainak 
emelésére 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

3.) Előterjesztés a polgármesteri hivatal köztisztviselői részére idegennyelv-tudási pótlék 
kifizetéséről 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

4.) Előterjesztés a Karacs Ferenc Gimnázium, Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium 
részére 2012. évre kiszámlázott földhaszonbérleti díj elengedéséről 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

5.) Különfélék 
 
 

1. napirend: Előterjesztés a Püspökladányi Általános Iskola és Speciális Szakiskola, 
Alapfokú M űvészetoktatási Intézmény, Pedagógiai Szakszolgálat részére nyújtandó 
önkormányzati többlettámogatásra 
 
Kincses László, képviselő 
Nyáron a bizottság elnöke olyan nyilatkozatot tett, hogy a 30 millió Ft-os támogatás megoldja 
az intézmény gondjait és december 31-ig visszafizeti. Ha ez nem történik meg bedőlhet az 
önkormányzat költségvetése. Most újabb összeget adunk az intézménynek, mi fog történni év 
végéig? A nyáron új vezető került az intézmény élére, többtagú stáb dolgozott hetekig a 
költség megtakarításon, nem hozott eredményt. A tanév változatlan pedagógus létszámmal 
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indult, nem történt semmi változás. Az intézmény átvilágítását végző szakértő a bizottsági 
ülésen nem adott konkrét választ, miből áll össze a 2012. I. félévi 24 milliós gázszámla, így 
hasra ütött számnak minősülnek. Elvártam volna ide mellékletként egy számítást. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Az átvilágítás előtt tudott volt, hogy a számlák összege mennyi, a II. félévi összeg 
keretösszeg. A pénzügyi iroda és a GESZ végzett számításokat. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Ez az előterjesztés az átvilágításra épült. Abban már szerepelt az I. félévi gázszámlák konkrét 
összege, mely 24.653.454 Ft. A számlákat a GESZ-nél meg lehet tekinteni. A II. félévi 
számlák összege kalkulált összeg. 
Az önkormányzat költségvetési rendelete kimondja, hogy az intézményfinanszírozás havonta 
nem haladhatja meg a mindenkori korrigált intézményfinanszírozás 1/12-ed részét. 
Számításaink szerint december hónapban nem lesz elegendő pénze az intézménynek minden 
esedékes kifizetésre. Továbbá hogy szerepel a rendeletben, hogy az intézmények 
időarányostól eltérő finanszírozásának mértéke éves szinten a rendszeres személyi juttatások 
kifizetését nem veszélyeztetheti. 
A szakértői anyag tárgyalása során az a döntés született, hogy intézkedési tervet kell készíteni. 
Ezt a GESZ vezetője elkészítette, az intézmény vezetője szakmailag alátámasztja. A 
Városgazdálkodási Irodán a GESZ adataiból készítettünk egy összesítőt. 
Előirányzat maradvány 88 579 e Ft, a bér várható kifizetése 84.472 e Ft, plusz tételek: 
bérkompenzáció, prémium év, térítési díj bevétel összesen: 18.122 e Ft, szállítói számlák: 
27.683 e Ft, várható közüzemi számlák: 27.737 e Ft, a várható túlfinanszírozás 2012. év 
végén 33.191 e Ft. 
Az Önhiki III. fordulón azok az önkormányzatok nem indulhattak, akik már kétszer nyújtottak 
be igényt. Reményeink szerint azért még van lehetőség pályázati igény benyújtására. A mai 
napirendi pontok is azért születtek, hogy a többletkiadásokról határozatok szülessenek, 
melyek alapot adhatnak az Önhiki benyújtásához. Bízunk abban, hogy a központi költségvetés 
megsegít bennünket. 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
Igenis voltak osztály összevonások, saját bőrünkön tapasztaltuk. Úgy érzem, hogy 
ledegradálod az új vezetést, az előző vezetővel nem voltál ilyen kritikus. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, GESZ igazgató 
A nyáron 77 millió Ft hiányról volt szó, az intézmény akkor kapott 30 millió Ft támogatást, 
most 35 millió Ft támogatásról van szó, tehát a számokból is látszik, hogy az intézmény 
kigazdálkodott 12 millió Ft-ot. Ha a mostani támogatás az intézményhez kerül, akkor ki 
tudjuk fizetni a számláinkat. 
 
Kincses László, képviselő 
Nemcsak ennél az intézménynél, máshol is zavar, hogy nem mérünk azonos mércével. Évek 
óta hagytuk folyni a problémát, nem tettünk ellene semmit. A nyáron csak pár osztályban volt 
összevonás. Látszólag 12 millió Ft-os megtakarítás volt, lehetett volna több is. A Petőfiben 
például a csökkenő gyermeklétszám ellenére sem csökkent a pedagógus létszám. 10 
pedagógus bére 25 millió Ft, ha évről évre ennyivel lett volna apasztva a létszám, akkor nem 
lett volna hiány. Tehát nem a gázszámlák nagyságával van probléma, hanem az évek óta 
magas személyi jellegű kiadásokkal. A gyerekek tanulási színvonala folyamatosan romlik. Az 
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elbocsátás fájó probléma, de meg kell tenni. Már 3 évvel ezelőtt el kellet volna kezdeni. Ez 
nemcsak az előző igazgató, hanem a felső vezetés hibája is. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, GESZ igazgató 
A bértömeg és a pedagógus létszám meghatározása az intézmény által kidolgozott időkeret 
terv alapján történik, melyet a polgármesteri hivatal intézményfelelőse felülvizsgál és 
jóváhagy. A testület arról dönt, amilyen anyagot kézhez kap. A felelősség kérdése összetett 
dolog. A problémák 2010-től halmozódtak fel, az intézmény a finanszírozási keretet azért 
nem lépte túl, mert a gázszámlák nem érkeztek meg. A gázszámlára való előirányzat a 
bérjellegű kifizetésekre ment el. Most fizetjük 3 év gázszámláját. Az idén minden elmaradt 
számlát ki kell fizetni, különben az a 2013-as költségvetést terheli. 
 
Kincses László, képviselő 
Jövőre az oktatási intézményekben ki ellenőrzi, figyeli az energia takarékosságot. Az 
energetikai kérdést haladéktalanul meg kell beszélni. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat. 
 

74/2012. (XI. 8.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Általános Iskola és Speciális Szakiskola, Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény, Pedagógiai Szakszolgálat részére nyújtandó önkormányzati 
többlettámogatásról készült előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
 

 
2. napirend: Előterjesztés pénzbeli és természetbeni szociális ellátások kiadási 
előirányzatainak emelésére 
 
Kincses László, képviselő 
Ez is belefér az Önhikibe? 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Igen. Az átmeneti segély önként vállalt feladat. A foglalkozás helyettesítő támogatás kötelező 
feladat, csak a saját erő többlete van behozva. 
 
Kincses László, képviselő 
A munkanélküliek száma a tavalyi évhez képest csökken, a számokból látszik, hogy a tavalyi 
összeg több volt, mint az idei. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A létszámot nem lehet megbecsülni. 
 
Kincses László, képviselő 
Olyanról szavazunk, amiről nincs bővebb információnk. 
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Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat. 
 

75/2012. (XI. 8.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A pénzbeli és természetbeni szociális ellátások kiadási előirányzatainak emeléséről szóló 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
 

 
3. napirend: Előterjesztés a polgármesteri hivatal köztisztviselői részére idegennyelv-
tudási pótlék kifizetéséről 
 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat. 
 

76/2012. (XI. 8.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A polgármesteri hivatal köztisztviselői részére idegennyelv-tudási pótlék kifizetéséről szóló 
előterjesztést támogatja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
 

 
4. napirend: Előterjesztés a Karacs Ferenc Gimnázium, Szakközépiskola, Szakiskola és 
Kollégium részére 2012. évre kiszámlázott földhaszonbérleti díj elengedéséről 
 
Kincses László, képviselő 
Most fizette a 2010-et és 2011-et. Szabálytalanság, erről nem kaptuk információt. A Többcélú 
gázszámlájának problémája olyan, mint a gimi földhaszonbérleti díja. Ez a napirend hasonlít a 
Vegyük le a napirendről. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A 2010-es és 2011-es be nem fizetett számlák a mérlegben a követelések között szerepel. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
A gimi esetében sem látunk tisztán, mennyi a kiadás, mennyi a bevétel, 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, GESZ igazgató 
A földalapú támogatás összege kb. megegyezik a földhaszon bérleti díj összegével. 
 
Tóth László, képviselő 
Vannak kimutatások. Az idei termést még nem is biztos, hogy értékesítették. 
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Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztés a.) határozati 
javaslatáról. Ki az aki támogatja, a szavazás eredménye: 0 igen szavazat. 
Most szavazzunk az előterjesztés b.) határozati javaslatáról. A szavazás eredménye: 3 igen 
szavazat 
 

77/2012. (XI. 8.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Karacs Ferenc Gimnázium, Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium részére 2012. évre 
kiszámlázott földhaszonbérleti díj elengedéséről készült előterjesztés b.) határozati javaslatát 
támogatja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
 

 
 
Szabó Attiláné 
 
A különfélékben megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, az aktív 
részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 

 
 

 
k.m.f. 

 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető bizottság elnöke 

 


